
 
 
 
 
 
 

 
 

mondelingen vragen  
voor de vergadering van Provinciale Staten van Noord-Holland 
10 april 2017 
 
 

Ontwikkeling rond klankbordgroep Verbinding A8-A9 –  
in relatie tot de zorgen die er zijn rond het behoud van de 
Werelderfgoedstatus van de Stelling van Amsterdam 

 
1. Bent u op de hoogte van de onenigheid die is ontstaan binnen de  

klankbordgroep A8-A9 naar aanleiding van de brief die een delegatie van deze groep 
heeft gestuurd aan Unesco-ICOMOS? 

 Zo ja: wat vindt u van deze ontwikkeling? 
 Zo nee: waarom weet u dit niet? 
 

2. Vindt GS dat leden van klankbordgroepen eigen onderzoek moeten kunnen doen 
rond ontwikkelingen waar zij zich mee bezig houden, om de resultaten van dergelijk 
onderzoek in te kunnen brengen in een georganiseerd overleg? 
Zo ja: zijn hier heldere afspraken over gemaakt? 
Zo nee: waarom kunt u hier de toegevoegde waarde niet van zien? 

 
3. Mogen leden van een klankbordgroep hun ervaringen uit eigen onderzoek delen met 

hun achterban en met leden van volksvertegenwoordigende organen? 
Zo nee: waarom bent u van mening van niet? 
 

4. Beschikt de provincie over een document waarin op een heldere manier de taken, 
bevoegdheden en de speelruimte van klankbordgroepen bij grote en kleine projecten 
van de provincie zijn beschreven? 
Zo ja: kunnen wij daar een afschrift van ontvangen? 
Zo nee: wordt het niet tijd dat er een dergelijk document gaat komen? 
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